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        Badhoevedorp, 5 december 2018 
 
Onderwerp: verzoek om uitstel behandeling DSO Centrum  
 
 
 
Geacht College, 
 
De status van Het DSO Badhoevedorp Centrum  is voor alle belanghebbenden onduidelijk. 
Afhankelijk van wie wij van de gemeente spreken is er sprake van “een voorbeeld van de 
uitwerking van een vlekkenplan” tot “een op hoofdlijnen vaststaand ontwerp met nog wat 
kleine wijzigingsmogelijkheden”. Om deze verwarring voor te zijn verzoeken wij uitstel van de 
behandeling van het DSO. Dit om nog grotere vertragingen te voorkomen.  
 
Hieronder volgt een toelichting: 
 
Op  29 oktober jongstleden  hebben wij als Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp een avond 
georganiseerd, waarop raadsleden van alle partijen de gelegenheid kregen om met de 
inwoners van Badhoevedorp in contact te komen: over zaken die voor de verkiezing en de 
periode daarna van belang zijn. Daar is ruim gevolg aan gegeven en veel informatie is 
wederzijds over het voetlicht gekomen, zowel materieel als emotioneel. 
 
Veel aandacht is op deze avond gegeven aan de vernieuwing van ons centrum. De reacties 
op het gepubliceerde DSO zijn daarbij door de aanwezige raadsleden voorzien van hun 
mening en gevoelens. Vrijwel unaniem bleek dat het DSO een goede voorzet kan zijn voor 
de verdere planontwikkeling, maar dat er zwakke punten in de getoonde versie zitten die, 
wellicht met andere keuzes, sterk verbeterd kunnen worden. 
Deze gevoelens komen overeen met die van de winkeliers en eigenaren van vastgoed 
alsmede die van de bewoners. Voor de bewoners komt daar nog bij dat de wijze waarop de 
participatie is uitgevoerd (lees: hoe omgegaan is met de inbreng van de bewoners), weinig 
tot geen draagvlak heeft opgeleverd. Integendeel. 
  
Op de genoemde avond hebben de raadsleden uitgesproken dat zij het wenselijk vinden dat 
in een gezamenlijke inspanning gezocht gaat worden naar verbeteringen, die leiden tot meer 
begrip en draagvlak in ons dorp. Zowel bij eigenaren van vastgoed als bij winkeliers en 
bewoners. 
Wij vertrouwen erop dat die uitspraken waargemaakt zullen worden na de verkiezingen: wij 
staan daar geheel voor open. 
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Omdat ons ondertussen ook signalen bereikten van een groep verontruste bewoners, van 
winkeliers en van vastgoedeigenaren, dat zij hieraan mee willen werken, willen wij u 
verzoeken om hier serieus op in te gaan, door met een gezamenlijke inspanning naar 
verbeteringen en dus naar meer draagvlak te zoeken. Die gezamenlijkheid wordt alom 
bepleit.  
 
In de communicatie en door de presentatie van het DSO is de indruk gewekt dat het beeld 
vastomlijnde vormen heeft. Een hardnekkig beeld wat blijft hangen waardoor draagvlak voor 
dit DSO ver te zoeken is. 
 
Om geen onnodige vertraging op te lopen, willen wij u verzoeken om in een gezamenlijke 
inspanning de komende maanden mogelijke verbeteringen te onderzoeken.  Samen met 
winkeliers, ondernemers, vastgoedeigenaren en ons: nogmaals wij hebben duidelijke 
signalen dat daartoe de wens en bereidheid bij allen aanwezig is. 
  
Inhoudelijk bereikten ons ook berichten over de omvang van het toekomstige gewenste 
winkelareaal. Enerzijds is er de wens om tot een compacte, niet te grote omvang te komen 
en anderzijds is er sprake van een uitbreiding van winkels  op het A9 tracé; hetgeen niet in 
de oorspronkelijke overeenkomst met Bohemen/Amstelland was opgenomen. Deze twee 
lijnen staan, naar onze mening, haaks op elkaar en verdienen nadere toelichting en 
uitdieping. Zeker voor winkeliers is dit een belangrijk punt in hun afweging om mee te kunnen 
gaan in een nieuwe opzet. 
  
Welke keuze ook wordt gemaakt: de argumentatie en bijdrage aan de revitalisatie van het 
centrum moet bespreekbaar en inzichtelijk worden. 
  
Tot slot willen wij nogmaals benadrukken dat ook wij veel waarde hechten aan het 
gezamenlijk zoeken naar en vinden van oplossingen en draagvlak. Daarom roepen wij u op 
om dit mogelijk te maken en daarvoor een beperkt aantal maanden uit te trekken.  De 
bereidheid om dat te doen leeft zeer bij een breed spectrum belanghebbenden. 

  
Met vriendelijke groet, 
Namens het bestuur, 
 
 
Vereniging Dorpsraad Badhoevedorp 
Margriet Rietmeijer, secretaris 
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